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prostřednictvím koncertů
Nemyslíš si, že kdyby tě hud-

ba začala živit, ztratila by nějaké 
kouzlo?

Já se k tomu už teď snažím při-
stupovat jako k práci. Za ty roky, 
co to dělám, jsem si už vybudo-
val nějaký návyk, že by to pro mě 
nebyl nějaký zlom a já třeba vyho-
řel. Naopak bych měl víc klidu na 
duši, že bych se tomu mohl věno-
vat.

Kde bereš inspiraci?
Asi nejvíc z těch všedních dní. 

Každý zažil nějakou lásku, pro-
hru. Je to o věcech, které zažíváme 
všichni. Snažím se trošku si hrát 
s češtinou, abych tam otiskl víc 
než jen prázdné fráze. 

Píšeš raději veselé nebo depre-
sivní texty?

Já jsem spíš melancholik. Čas-
to mi to říká třeba rodina, proč ne-
napíšeš něco veselého? Jenže já 
se v tom necítím jak ryba ve vodě. 
Jakmile začnu psát nějakou rychlou 
písničku, tak mám pocit, že musí 
být veselá a energická a přijdu si 
v tom tak trochu trapný. (smích)

Možná jako melancholik nepů-
sobím, ale jsem takový zaduma-
ný člověk a baví mě přemýšlet nad 
věcmi.

Chystáš nějaké album?
V říjnu mi vyšel singl Světy, což 

je vlastně průvodní singl k nové-

mu EPčku, které nese stejný název. 
Nachází se na něm šest skladeb a 
vychází 3. listopadu.

Na co jsi nejvíc pyšný? 
Ani nevím, jestli jsem na něco 

nejvíc pyšný. Spíš jsem strašně rád, 
když se mohu potkat s muzikan-
ty, kteří už hudbu dělají nějaký ten 
rok a můžou mi něco předat. Byl 
jsem strašně poctěný, když si mě 
Čechomor pozval jako předskoka-
na do Telče. 

Jaký to byl pocit?
Myslel jsem si, že už z těch zábav 

jsem na davy zvyklý, když tam 
přijde třeba přes tisíc lidí. Jenže 
najednou se v publiku objevilo 
čtyři tisíce lidí. A jak jsem tam byl 
jen sám s kytarou a vlastními pís-
ničkami, tak jsem myslel, že to se 
mnou šlehne (smích). Ty lidi ale 
byli úžasný.

Plánuješ nějaké klipy?
Mám celkem asi šest klipů na 

YouTube. Finančně je to celkem 
náročné, protože to nechci dělat 
jen tak na půl. Jsem moc rád, že 
jsem se s klipem Světy dostal 
mezi TOP 7 klipů týdne na portál 
ireport.cz, kde se dřív umístil i klip 
Bestiář.

Kdo je tvůj vzor v hudbě?
Asi to neumím nijak paušalizo-

vat. Obrovský kouzelník, co se tý-

če zpěvu, je pro mě rozhodně Voj-
ta Dyk a mám rád i Dana Bártu. 

Máš někoho, s kým by sis chtěl 
zazpívat?

No, řekl bych Vojtu Dyka, ale to 
bych nedal. (smích) Napadá mě, 
že bych si ale rád zazpíval s Patricií 
Fuxovou z kapely Vesna, se kterou 
jsem spolupracoval na EP Světy. 
Ona má neskutečný záběr a pře-
mýšlí nad ohromným množstvím 
věcí. A pak se mi ještě líbí Kateřina 
Marie Tichá.

Jakým směrem by ses chtěl ubí-
rat do budoucna? 

Teď aktuálně bych se rád směřo-
val někam do kaváren s kytarou. 
Určitě bych chtěl zkusit i nějaké 
kluby. Věřím, že se opět vrací 
doba, kdy si musí člověk prostě ty 
koncerty odjezdit. Chci muziku 
dostávat mezi lidi „po staru“ právě 
prostřednictvím koncertů. 

Jaký je tvůj největší sen?
Mám kamaráda Davida Nevěč-

nýho, který bubnuje v Poetice a 
společně máme od dětství sen 
vyprodat spolu O2 arénu.

To už dneska není nemožné…
No právě. To už dneska dokázal 

každý. Takže snad Eden? (smích) 
Ne, se vší skromností. Budu rád, 
když se moje písničky budou líbit 
a budou plné kluby.

Vychází Geistova 
publikace o kadetovi 

J i h l a v s k é m u 
autorovi, publi-
cistovi Zdeňku 
Geistovi vychází 
další publikace. 
Tentokrát obje-
vil a popsal život 
synovce sklada-
tele Ludwiga van 
Beethovena Kar-
la, který sloužil 
jako kadet v jih-
lavské vojenské 
posádce. 

Čtenáři Jihlavských listů se mohli o kadetu 
Karlovi dozvědět již z loňského seriálu, který 
autor Geist pro Listy připravil. Nově vydaná 
publikace je pak zásadně rozšířena a doplně-
na množstvím dobových dokumentů, foto-
grafi í a korespondencí synovce se strýcem. 

Publikaci vydalo město Jihlava a bude pro-
dávána výhradně v Domu Gustava Mahlera 
ve Znojemské ulici.

„Těší nás, že nová publikace jihlavského auto-
ra Zdeňka Geista bude k dostání právě a pou-
ze v Domě Gustava Mahlera. Rozšíří nabídku 
zajímavých titulů spojených s kulturním živo-
tem města a nepřímo i s rodinou Mahlerových,“ 
říká Jana Součková, kurátorka Domu Gusta-
va Mahlera. 

„Právě v tomto domě ve Znojemské ulici – v 
dnešní expozici Gustava Mahlera – bydlela jis-
tou dobu v nájmu i rodina Karoliny Naske, jih-
lavské manželky Karla Beethovena,“ dodala 
Součková.

Publikace má být dostání v průběhu listo-
padu, předpokládaná prodejní cena je 120 
korun.  -pk-


